
Občni zbor Kajak-kanu kluba
Rašica

Pomanjkanje
strokovnjakov

V tlvoiani gasilnega doma v Tacnu je bila
9. decembra skupščina Kajak kanu kluba Raši-
ca. V izčrpnih poročilih predsednika ing. Jožeta
Kepica in trenerja Toneta Čižmana je bila pri-
kazana pestra dejavnost tega športnega kolek-
tiva, ki je na območju KS Gunclje in Smart-
no-Tacen, ob SŠD Stane Kosec, edino telesno-
kulturno društvo. Prav zaradi tega je zelo po-
membna usmeritev kluba, razen vzgoje vrhun-
skih tekinovalcev v kajaku in kanuju, tudi v
široko rekreativno dejavnost.

Klub goji rekieacijsko svojo osnovno pano-
go v turističnem razredu, intenzivno pa je raz-
vil svojo dejavnost v smučarskem teku in v
krosih. Med pomembnejše uspehe kluba v le-
tošnjem letu sodi vsekakor sodelovanje Boštja-
na Modica na svetovnem prvenstvu ter uspehi
kluba pri organiziranju velikih prireditev, kot
so Velika nagrada Rašice, občinski praznik, Ma-
raton na Krki ter uspehi pionirjev in mladin-
cev na republiškem in državnem prvenstvu.
Klub je zasedel drugo mesto tudi na savskem
maratonu Brežice—Zagieb.

Kritično pa so ocenili sodelovanje z edinim
tovrstnim klubom v Ljubljani, z Ljubljanskim
brodarskim društvom, ki se ni odzvalo vabilu
na skupščino. Položaj tega športa v Ljubljani
vsekakor ni več rožnat, zato bi bilo pričakovati
več sodelovanja, zlasti na področju vzdrževanja
in investiranja v svetovno znano progo v Tac-
nu, ki je sedaj odvisno od navdušenja in de-
lavnosti nekaterih tekmovalcev in funkcionar-
jev kluba. Težave so tudi s strokovnim kadrom,
saj ima klub za 40 tekmovalcev le enega tre-
nerja.

Prav zato je osnovna usmeritev kluba v pri-
hodnje tudi izobraževanje in pridobivanje no-
vih stiokovnih in oiganizacijskih kadrov. Klub
bo v prihodnjem letu posvetil vso pozornost
izvajanju rekreacijskih akcij, zlasti v smučar-
skem teku, glede na potrebe krajanov pa lahko
v okviru možnosti prihaja tudi do drugih dejav-
nosti.

Ob zaključku skupščine je predstavnik to-
varne Rašica, ki je pokrovitelj kluba, podelil
priznanja vsem dosedanjim predsednikom klu-
ba in funkcionarjem, ki delajo v klubu 15 let.
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